

FREE English classes
for eligible migrant learners at
Glen Eira Adult Learning Centre

Register NOW!
t: 9578 8996
w: gealc.org.au
ENROL ANY TIME!

GEALC
GLEN EIRA ADULT
LEARNING CENTRE Inc
Learning for life!

MELBOURNE
AMEP

AMEP
Adult Migrant English Program
An Australian Government Initiative

The Australian government recently announced that changes will soon be made to the Immigration (Education) Act 1971

澳大利亚政府最近宣布，将很快对《1971年移民（教育）法》进行修改。

The Adult Migrant Education Program (AMEP) currently provides new migrants with 510 hours of free English classes over 5 years. Once the changes have been passed in Parliament, they will:

成人移民教育计划（AMEP）目前为新移民提供5年内510个小时的免费英语课程。议会通过变更后，他们将：

- remove the limit of 510 hours (*unlimited hours until higher level of English is achieved*);

取消510小时的限制（无限小时，直到达到更高的英语水平）

- remove the time limits on enrolling, commencing and completing AMEP tuition (for those already in Australia as at 1 October 2020);

取消注册，开始和完成 AMEP 学费的时间限制（针对截至2020年10月1日已在澳大利亚的学生）

- raise the exit point for the program (*from functional to vocational English*);

提高课程的退出点（从功能英语到职业英语）

These changes mean that more **migrants will be able to access free English classes for longer and until they reach a higher level of proficiency.**

这些变化意味着更多的移民将能够获得更长的免费英语课程，直到他们达到更高的水平。

The changes have not happened yet, but we expect they will take effect in 2021.

这些变化尚未发生，但我们预计它们将于2021年生效。

If you are a current or past student and you are interested in more information as it becomes available, please register your interest by emailing us at info@gealc.org.au

如果您是现在或以前的学生，并且对可用的更多信息感兴趣，请通过发送电子邮件至 info@gealc.org.au 来注册您的兴趣。